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Kemer’deki Idyros Antik 
Kenti’ni otel inşaatına açan 
planlara tepki yağıyor. Çev-
re Mühendisleri Odası tara-
fından yapılan açıklamada, 
“Tarihi ve doğal güzellikle-
riyle Antalya’nın gözbebeği 
olan Idyros Antik Kenti, 
son zamanlarda artan otel 
inşaatı planlarıyla tehdit 
altındadır!” denildi. IDYROS 

TEHLİKEDE

ÇMO ANTIK 

KENTE SAHIP 
ÇIKTI

n ÇMO açıklamasında, otel inşaatı projesine yö-
nelik (ÇED) raporunun, kazılarda ortaya çıkan yeni 
tarihi eserler ve bölgenin güncel doğal durumu göz 
önüne alınmadan hazırlandığı ve bu nedenle geçer-
siz olduğu vurgulandı.  Oda yönetimi,  “Mevcut ÇED 
raporunun iptal edilmesi ve alana ilişkin güncel 
veriler ışığında yeni bir ÇED raporunun hazırlanma-
sı gerekmektedir.” çağrısı yaptı. n 5'TE

                                        HEP BİRLİKTE HAYKIRALIM

n KEMER’deki otel inşaatı, Kemer Ayışığı koyu 
yakınlarında bulunan Idyros Antik Kenti’ni de 
tehdit ediyor. Çevre Mühendisleri Odası (ÇMO) 
Antalya Şubesi Yönetim Kurulu,” Bu tarihi ve doğal 
mirası korumak için bir araya gelerek sesimizi 
yükseltmeli ve yetkililerden gerekli adımları atma-
larını talep etmeliyiz. Tarihi ve doğal mirasımızı 
korumak için hep birlikte haykırıyoruz.” dedi. 

YENİ ÇED RAPORU GEREKİR

n Çevreci Neriman Yıldırım’ın, 
“Kemer Beydağları Milli Par-
kı’nda ağaç kesimini durdurun!” 

başlığıyla change.org’da başlat-
tığı kampanyada 1 hafta içinde 7 
binden fazla imza toplandı.

7 BİN İMZA 
TOPLANDI 

Yağlı güreşte bir-
birinden başarılı 
pehlivanların 

yetiştiği Antalya’da, 
sezon öncesi hazırlıklar 
hızlandı. Sezonun ilk 
güreşleri Kumluca’da 
yapılacak. n 7’DE 

YAĞLI GÜREŞLERİN 
SEZONU BAŞLIYOR

n KONYAALTI ilçesinde 12 Nisan’da meydana 
gelen, 1 kişinin hayatını kaybettiği, 7 kişi-
nin yaralandığı teleferik kazasında teleferik 
hattını işleten belediye şirketi ANET’in önceki 
yönetim kurulu başkanı olan Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz ve 4 şüpheli tutuk-
landı. Avukatları, Kocagöz’ün kazadan önce 
görevinden istifa ettiğini belirterek, Antalya 
32’nci Asliye Ceza Mahkemesi’ne itirazda 
bulundu. Mahkeme, dün yaptığı inceleme-
nin ardından itirazı reddetti. Kocagöz’ün 
avukatlarının yeni belgelerle üst mahke-
meye itiraz edeceği öğrenildi. n DHA

MESUT KOCAGÖZ’ÜN 
İTİRAZI REDDEDİLDİ

n ANTALYA’da 1 kişi-
nin öldüğü, 7 kişinin de 
yaralandığı teleferik 
kazası sonrası 5 gün 
havada asılı kalan 36 
kabin, halatlı siste-
min çalıştırılması 
ile park pozisyonuna 
alındı. n 6’DA            

Kabinler indirildi

n  MÜŞTERILERIN 
hesaplarından yakla-
şık 205 milyon lirayı 
kendi hesaplarına 
aktardıkları iddiasıy-
la gözaltına alınan 
Denizbank Manavgat 
Şube Müdürü R. E. B., 
müdür yardımcısı U. 
E. ve 2 banka perso-
nelinin de aralarında 
bulunduğu 8 kişi 
tutuklandı. n 4’TE 

İÇERDEN SOYGUN

“Seçil Erzan” vakasının değişik bir versiyonu Antalya’da yaşandı. Şube müdürü ve 4 personelin, müş-
terilerinin hesaplarından arkadaşlarına para gönderip sonra kendi hesaplarına aktardığı iddia ediliyor
                    ERZAN VAKASINDA 8 KİŞİ TUTUKLANDI

n KONYAALTI Belediye Başkanı Cem 
Kotan, merkez binada görev yapan perso-
nelle bir araya geldi. Kotan, "Sizler bana 
güvenin, ben size güveneyim. Ben her 
koşulda yanınızda olurum. Her şeyiyle ör-
nek bir belediye olmalıyız.’’ dedi. n 8'DE

KOTAN: ÖRNEK BİR 
BELEDİYE OLACAĞIZ

n KORKUTELİ Belediye Başkanı Saniye 
Caran, Türkiye Muharip Gaziler Derneği 
Şube Temsilcisi Kıbrıs gazisi Mehmet 
Çoban ile Kıbrıs gazileri ve şehit aileleri-
ni makamında ağırladı.  n 8'DE

Caran, şehit aileleri
ve gazileri ağırladı

n ANTALYA OSB Yönetimi kadın 
istihdamını artırmak için çelik kay-
nakçılığı kursu başlattı. Kadınların 
çalışma koşullarını da iyileştirmek 
isteyen Başkan Ali Bahar, ekolojik 
kreş yapılacağını müjdeledi. n 2'DE

Kadınlara özel 
kaynakçı kursu 

Ali Bahar

n AKDENIZ Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Özkan,  Yapay Zeka ve Oyun Tek-
nolojileri Demoday Programı’na katıldı. 
Rektör Özkan, yapay zekâ kullanımının, 
sağlıktan savunmaya hemen her sektörde 
daha da vazgeçilmez bir konuma geldiği-
ne dikkat çekti. n 2'DE

YAPAY ZEKA 
ETKİNLİĞİ  

n ANTALYA’da öğle izninde 
marketten alışveriş yapıp çıkan 
Antalya Büyükşehir 
Belediyesi personeli 
Gürkan Gençer (25), 
otomobilin çarpma-
sı sonucu yaşamını 
yitirdi. Kazayı haber 
alarak olay yerine 
gelen Gençer’in 
mesai arkadaşları, 
gözyaşı döktü. n 4'TE

BELEDİYE İŞÇİSİ 
KAZADA ÖLDÜ Muratpaşa’da yıl 

sonu konserleri 8
Engeller kaldırıldı
n KEPEZ 
Belediye Başkanı 
Mesut Koca-
göz’ün talimatıy-
la Park ve Bah-
çeler Müdürlüğü 
yeşil alanlarda 
tadilat ve peyzaj 
çalışması başlat-
tı. n 8'DE
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Antalya Teknokent Yapay 
Zeka ve Oyun Teknoloji-
leri Hızlandırma Programı 
Projesi kapsamında Yapay 
Zeka ve Oyun Teknolo-

jileri Demoday Programı düzenlendi. 
Bu alanda 1 yıl süren eğitimlere katılan 
35 genç girişimci çalışmalarıyla ilgili 
sunumlarını gerçekleştirdi.  Akdeniz 
Üniversitesi İletişim Fakültesi Konfe-
rans Salonunda Yapay Zeka ve Oyun 
Teknolojileri Demoday Programı 
gerçekleştirildi.   

BÜYÜK KATKI SAĞLIYOR 
Programın girişimciliğin, teknolojinin 
kesişim noktasında bir buluşmayı temsil 
ettiğini söyleyen Akdeniz Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, “Bu 
program sayesinde, potansiyel girişim-
ciler, start-up’lar ve firmalar güncel 

bilgiye, nitelikli eğitim ve mentorluk 
hizmetlerine erişim sağlamış, iş ağlarına 
katılım sağlamış ve kamu destekleri 
hakkında bilgi edinmişlerdir. 2023 
Nisan ayında başlayan ve bir yıl süren 
projede yapay zeka ve oyun teknolo-
jileri alanında farkındalık oluşturma 
ve bilgilendirme faaliyetlerinin yanı 
sıra, hızlandırma programı kapsamın-
da uzman eğitmenler ve mentorler ile 
çalışmalar gerçekleştirilmiştir. Bugün 
de burada projeye kabul edilen 15’in 
üzerinde girişimcinin hızlandırma 
programında elde ettiği kazanımlarıyla 
hazırladıkları sunumlarını izleyeceğiz. 
Ben şimdiden her birini tebrik ediyo-
rum. Çünkü girişimcilik gerçekten cesa-
ret, azim, sabır, yoğun emek gerektirir. 
Bugün burada olanlar da bu niteliklere 
sahip olduğunu kanıtlamışlardır. Dile-
rim hayallerinize, hedeflerinize en kısa 

sürede ulaşırsınız. Bu başarılar sadece 
bireysel başarınız da olmayacak. Bu 
tür girişimler, ülkemizin teknolojik ve 
ekonomik kalkınmasına da büyük katkı 
sağlamaktadır” dedi. 

GENÇ BEYİNLERE OLAN GÜVENİMİZ TAM
Yapay zekâ kullanımı sağlıktan sa-
vunmaya hemen her sektörde daha da 
vazgeçilmez bir konuma geldiğini ifade 
eden Rektör Özkan, “Yine oyun sektörü 
girişimcilik ekosisteminin parlayan yıl-
dızlarından biri. “Digital 2023: Turkey” 
raporunda belirtildiği üzere 8 milyarın 
üzerinde bulunan dünya nüfusunun 
bugün 5,44 milyarı telefon kullanıcısı 
5,16 milyarı ise internet kullanıcısı. Bu 
da dünya nüfusunun yüzde 64’ünün 
çevrimiçi olduğunu göstermektedir. Bu 
oranlar her geçen gün daha da artmakta-
dır.” şeklinde konuştu.   Rektör Özkan, 
“Büyük bir hızla gelişen bu teknoloji-
leri geriden takip etme lüksümüz yok. 
Hepinizin bildiği gibi 2020 yılında yerli 
bir oyun şirketimiz de tam 1,8 milyar 
dolara satılmıştı. O dönemin Sanayi ve 
Teknoloji Bakanı olan Sayın Mustafa 
Varank da bu müjdeyi “İlk Türk unicorn 
yani Turcorn hayırlı olsun” paylaşımıy-
la duyurmuştu. Bildiğiniz gibi 1 milyar 
dolar değerin üzerindeki şirketlere 
Unicorn adı veriliyor. Türk ekonomi 
tarihinin en büyük şirket satışlarından 
biri olan bu satış Türkiye’nin girişimci-
lik potansiyelini ve oyun sektöründeki 
büyüme fırsatlarını ortaya koyan önemli 
bir dönüm noktası oldu. Aradan geçen 4 
yılda teknoloji alanındaki 6 Türk şirketi 
daha bu ünvana sahip oldu. Ancak, 
bu potansiyelin tam olarak değerlen-
dirilmesi için daha fazla girişimci ve 
yenilikçi projeye ihtiyaç var. Yeni 
unicornların da bugün buradaki parlak 

beyinlerden çıkacağına inanıyorum. 
Türkiye olarak, bu genç beyinlere olan 
güvenimiz tam. Bugün burada bir araya 
gelmemizin en önemli amacı da bu 
potansiyeli ortaya çıkarmak ve gelece-
ğin teknoloji liderlerini desteklemektir. 
Girişimcilerin iş fikirlerini ve proje-
lerini sunumlarla paylaşacakları bir 
platformdayız. Aynı zamanda, sektörün 
önde gelen isimlerinden oluşan bir 
panelde, yapay zeka ve oyun teknolo-
jileri üzerine ilham verici tartışmalar 
gerçekleştireceğiz. Bu panel, sadece 
bilgi paylaşımına değil, aynı zamanda 
gelecek nesil girişimcilere ilham olacak 
deneyimlerin paylaşılacağı, hatta belki 
yeni iş birlikleri ve gelecek projelerin 
temellerinin atıldığı bir ortam sunacak. 
Etkinliğimize katılan herkese, değerli 
katkıları için şimdiden teşekkür ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

TEKNOKENT’DEN YENİ PROJELER 
Antalya Teknokent olarak birçok 
etkinliği hayata geçirdiklerini söyleyen 
Antalya Teknokent Genel Müdürü Dr. 
İbrahim Yavuz, Artık bu yeni dönemde 
de yeni bir hedefimiz var, Üniversite 
kampüsümüzün dışında bir şehir kuluç-
kamız var. Oradaki alanda da üniversite 
ile şehir bütünleşmesi anlamında yine 
içerisinde de oyuncularımızın gaming 
işi yapan arkadaşlarımızın olduğu ya-
pay zekaya çalışan kişilerin olduğu bir 
alan planlıyoruz. 

Yapay zeka kısmında da sağlıktan 
turizme, robotik teknolojisinden makine 
mühendisliği alanına kadar birçok ça-
lışma var. Sadece biz oyun teknolojileri 
değil aynı zamanda yapay zeka ile ilgili 
de entegrasyonu sağlayan bir program-
da gerçekleştirdik” şeklinde konuştu.  

n AÜ/BASIN 

YAPAY ZEKA 
ETKİNLİĞİ  
Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özkan,  Yapay 
Zeka ve Oyun Teknolojileri Demoday Programı’na 
katıldı. Rektör Özkan, yapay zekâ kullanımının, sağ-
lıktan savunmaya hemen her sektörde daha da vaz-
geçilmez bir konuma geldiğine dikkat çekti. 

ANTALYA OSB’de kadın istihdamı-
nın azalmaya başlamasıyla, sorunun 
sebeplerini araştırmaya başlayan Bölge 
Yönetim Kurulu, başlıca nedenlerin 
artan trafik yoğunluğu ve çocuk yaştaki 
öğrencilerin okul saatleri olduğunu 
tespit etti. Kadınların çalışma şartlarının 
kolaylaştırılması ve sanayideki kadın is-
tihdamının artırılması için Antalya OSB 
Müteşebbis Heyet Üyesi Canan Keskin 
Gürkan Başkanlığında Bölgedeki kadın 
sanayicilerden oluşan bir komisyon ku-
ran Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar, 
tespit edilen sorunları tüm detaylarıyla 
ele alıp çözüm için harekete geçti. 
Komisyon ilk iş olarak, Antalya OSB 
Eğitim Merkezi ve ATSO MESEM iş 

birliğinde bir çelik kaynakçılığı kursu 
hazırlayıp, iş arayan kadınlara istihdam 
garantili bir eğitim programı açtı.  

BÖLGEYE ULAŞIM ZORLAŞTI
Yapılan çalışmalar sonucunda kadın 
istihdamındaki düşünün en önemli 
sebeplerinden birinin artan trafik yo-
ğunluğu olduğunu dile getiren Gürkan; 
“Antalya, son yıllarda nüfusunun hızla 
artmasıyla birlikte trafik sorunlarıyla 
karşı karşıya kalmıştır. Özellikle şehir 
merkezine ve sanayi bölgelerine giden 
ana yollar, iş saatlerinde yoğun bir 
trafiğe sahiptir. 

Bu durum, çalışan kesimin işe 
ulaşımını ciddi şekilde etkilemektedir. 
Kadınlar, özellikle ailevi sorumlulukları 
nedeniyle daha fazla zaman harcamakta 
ve işe gitmek için daha fazla çaba sarf 
etmektedirler. 

Çocukların okula gidiş-geliş saatleri 
de trafikten dolayı zaman sorunu yaşa-
yan kadınların çalışmalarına engel olan 
başka bir unsurdur. Uzun ve yorucu bir 
trafik süreci, kadınların işe gitmelerini 
zorlaştırmakta ve motivasyonu olumsuz 
etkilemektedir” dedi. 

SANAYİDE KADIN ELİ
Antalya OSB’de yaklaşık 7 bin 500 

kadın çalışan olduğuna dikkat çeken 
Gürkan; “Komisyonumuz kurulur 
kurulmaz toplantılarımıza başladık. 
Hem yetişmiş iş gücüne sahip kadınları-
mızı istihdam etmek hem de ev hanımı 
olarak nitelendirilen kadınlarımızı 
eğiterek iş dünyasına kazandırmak için 
ne yapılması gerektiğini planladık. 

Kadınlarımız sanayide çalışmak isti-
yor fakat ilk başta söylediğim nedenler, 
kadınlarımızın iş hayatından kopma-
larına neden oluyor. Onların bu istek-
lerini gerçekleştirmek için hayatlarını 
kolaylaştırmak zorundayız. 

Bu doğrultuda TOBB Kadın Giri-
şimciler Kurulu’muzun Sanayide Kadın 
Eli projesi kapsamında ATSO Kadın 
Girişimciler Kurulu ile de güç birliği 
yaparak etki alanımızı güçlendirdik” 
şeklinde konuştu. 

ÇELİK KAYNAKÇISI YETİŞTİRECEKLER
Kadınların iş dünyasındaki yerini 
artırmak için hızla harekete geçtiklerini 
dile getiren Gürkan, “İlk olarak sanayi 
sektörüne daha fazla kadını çekebilmek 
ve iş arayan bireylere Bölgemizdeki iş 
imkanlarını tanıtmak için firmalarımız-
da çalışan kadınların kariyer hikayele-
rinden ve mesleki başarılarından oluşan 
“Sanayide Kadın” isimli belgesel serisi 
hazırlayıp geniş kitlelere ulaşmasını 
sağladık. Şimdi de ATSO ve Antalya 
OSB iş birliği ile kadınlarımıza yönelik 
iş garantili Çelik Kaynakçılığı Eğiti-
mi hazırlıklarına başladık. İş arayan, 
meslek edinmek isteyen kadınlarımıza 
ücretsiz bir şekilde çelik kaynakçılığını 
öğretip firmalarımızda istihdam edece-
ğiz” ifadelerini kullandı. 

KREŞ MÜJDESİ
Kadınların çalışma koşullarının kolay-
laştırılması için Antalya OSB’ye bir 
ekolojik kreş açacaklarını müjdele-
yen Antalya OSB Başkanı Ali Bahar, 
“Amaçlarının talep edilenin niteliğini 
yükseltmek olduğuna vurgu yapan 
Bahar, “Biz talep edilen niteliğinin 

her yerde yükseltmeye devam edece-
ğiz. Yeni bir şey planlıyoruz. Antalya 
OSB’ye OSİAD ile bir ekolojik kreş 
kuracağız. OSİAD işin koordinatörlü-
ğünü yapacak. İnşallah ekolojik kreşi de 
biz yapacağız’’ dedi. n DHA 

KADINLARA ÖZEL 
KAYNAKÇI KURSU
Antalya OSB Yönetimi 
kadın istihdamını artır-
mak için çelik kaynakçılığı 
kursu başlattı. Kadınların 
çalışma koşullarını da iyi-
leştirmek isteyen Başkan 
Ali Bahar, ekolojik kreş 
yapılacağını müjdeledi. 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, Köy 
Enstitüleri’nin kuruluşunun 84. yıldö-
nümünde “Cumhuriyet Eğitiminin Yüz 
Akı Köy Enstitüleri” söyleşisi düzenledi. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi, Türkiye 
Cumhuriyeti tarihinin en önemli eğitim 
merkezlerinden kabul edilen Köy Ensti-
tüleri’nin kuruluşunun 84. yıldönümünde, 
eski bir Köy Enstitüsü öğrencisi ve 16. 
Dönem Milletvekili Dr. Sami Gökmen’in 
konuşmacı olduğu bir söyleşi düzenledi. 
“ Cumhuriyet Eğitiminin Yüz Akı Köy 
Enstitüleri” başlığı altında yapılan söyleşi-
de, Köy Enstitüleri’nin, cumhuriyet tarihi 
ve toplumun gelişimi açısından önemine 
değinildi ve Köy Enstitüleri’nde ne gibi 
eğitimler verildiği ile birlikte işleyişi anla-
tıldı. Söyleşiye, enstitü mezunu öğretmen 
Nazmi Öner de katıldı.

CUMHURİYETİN BÜYÜK KAZANIMI
Bülent Ecevit Kültür Merkezi’nde düzen-
lenen söyleşide Dr. Sami Gökmen, Ata-
türk’ün Kurtuluş Savaşı’ndan sonra söy-
lediği “Asıl savaş şimdi başlıyor” sözünü 
hatırlatarak, Atatürk ve arkadaşlarının, 
halkın eğitilmesi için gösterdiği çabadan, 
bu çabanın sonunda da Köy Enstitüle-
rinin kurulduğunu ifade etti. Gökmen, 
“1940 yılında, dönemin Cumhurbaşkanı 
İsmet İnönü önderliğinde, dönemin Milli 
Eğitim Bakanı Hasan Ali Yücel ve İsmail 
Tonguç’un çabaları sayesinde köylerde 
yaşayan ve ilkokul mezunu vasfı taşıyan 
çocukların Köy Enstitüleri’nde eğitim 
görüp tekrar yaşadıkları köylere döne-
rek öğretmenlik yapması amaçlanmıştır. 
Köy Enstitülerinde, gündelik yaşamdan, 
Matematik, Türkçe, Fen gibi birçok 
alanda dersler verilmiştir. Orada yetişen 
öğrenciler, Cumhuriyet’e büyük katkılar 
sağlayan insanlar olmuştur” diye konuştu.
Söyleşinin ardından, Bülent Ecevit Kültür 
Merkezi fuayesindeKöy Enstitüleri sergisi 
açıldı. Sergi, 20 Nisan’a kadar ziyarete 
açık olacak.

KÖY ENSTİTÜLERİ 
SERGİSİ AÇILDI 

Büyükşehir Belediyesi, kreş sayılarını 
arttırmaya devam ediyor. Antalya Se-
dir Mahallesi’nde yapımı tamamlanan 
100. Yıl Spor Kompleksi bünyesinde 
oluşturulan Sedir Çocuk Kreşi 4-6 yaş 
aralığındaki çocuklara eğitim vermeye 
başladı. Güvenli bir konumda yer alan 
yeni kreş, çocukların eğlenerek vakit 
geçirebileceği birçok sosyal etkinlik 
alanını bünyesinde barındırıyor. Kreşte 
çocuklara özel park oyun alanları, koşu 
ve yürüyüş yolları, yemekhane, uyku 
alanları ve birçok etkinlik alanları 
yer alıyor. Çocuklarını güven içinde 
emanet ettiklerini dile getiren aileler, 
önemli bir ihtiyacı karşılayan kreşte 
sunulan hizmetlerden çok memnun.  

MODERN ŞARTLARDA HİZMET 
Büyükşehir Belediyesi Sedir Çocuk 
ve Gündüz Bakım Evi olarak modern 
şartlarda en iyi hizmetin sunulduğunu 
belirten Kreş Sorumlusu Gülben Ak-
kaş, ailelerin güven ve ilgisinin artarak 

devam ettiğini belirtti. İlk etapta 4 yaş 
grubu iki sınıfta hizmete başladıklarını 
belirten Akkaş, “Tam kapasite hizmet 
vermeye başladığımızda 6 derslikte 120 
çocuğa hizmet vereceğiz. Çocuklarımı-
zın burada eğlenerek, öğrenerek keyifli 
vakit geçirmeleri için çok özenle prog-
ramlar ve imkânlar sağlıyoruz” dedi.

ÇOCUKLAR SEVEREK GİDİYOR
Büyükşehir Belediyesi kreş hizmetle-
rinin artarak yaygınlaşması gerektiğine 
dikkat çeken öğrenci velisi Cansu 

Koca “Günümüzde özel kreş 
fiyatları maalesef çok yüksek 
birçok ailenin ödeyemeyeceği 
düzeyde. Bu fiyatlarda bu hiz-
meti almak ekonomik olarak 
çok uygun. Oğlumda ger-
çekten severek gelip gidiyor. 
Eğitim ve yemekleri kaliteli. 
Halkın yanında olan Muhittin 
Böcek Başkanımıza teşekkür-
lerimi sunuyorum” ifadelerini 
kullandı. n İHA 

Sedir Kreşi ilgi görüyor

Ali Bahar
Canan Keskin Gürkan
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2016 yılında Dr. Ersin Aslan’ın 
öldürüldüğü gün olan 17 
Nisan“Sağlıkta Şiddetle Müca-
dele Günü” ilan edildi. Antalya 

Tabip Odası, Sağlıkta Şiddetle Müca-
dele Günü olan 17 Nisan’da Dr. Ersin 
Aslan’ın şahsında şiddet nedeniyle 
yaşamını kaybeden sağlık çalışanlarını 
anmak için diğer odaların da katılımıy-
la bir basın açıklaması yaptı. Antalya 
Tabip Odası Toplantı Salonunda yapılan 
açıklamada, “Sağlıkta şiddet sona erene 
kadar mücadeleden vazgeçmeyeceğiz.” 
denildi. 

NEDENLER GÖRMEZDEN GELİNİYOR
Antalya Tabip Odası’nın açıklama met-
ni  Başkanı Prof. Dr. Taha Karaman’ın 
yaptığı açış konuşmasının ardından 
Hekime Karşı Şiddet Komisyonu 
Sekreteri Dr. Fatmagül Aslan tarafından 
okundu. Gaziantep’te görevi başında 
katledilen meslektaşımız Dr. Ersin 
Arslan’ın ölümünün üzerinden 12 yıl 
geçti. TTB tarafından ‘Sağlıkta Şiddete 
Karşı Mücadele Günü’ ilan edilen bu 
günde, başta Dr. Ersin Arslan olmak 
üzere, sağlıkta şiddet nedeniyle bugün 
aramızda olmayan, kaybettiğimiz tüm 
meslektaşlarımızı saygıyla anıyoruz.” 
Diyen Fatmagül Aslan, “Son 20 senede 
sağlık kurumlarında ve çalışma ortam-
larımızda karşılaştığımız şiddet korkunç 
boyutlara ulaşarak biz hekimlerin/

sağlık emekçilerinin en yakıcı sorunu 
haline gelmiştir. 2023 yılında kamuo-
yuna yansıyan Beyaz Kod verilerinden 
günde ortalama 50’den fazla sağlıkta 
şiddet başvurusu yapıldığını biliyoruz. 
Üstelik yaptığımız çalışmalarımızda da 
gördüğümüz, sağlıkta şiddet olaylarının 
yarıdan fazlasında Beyaz Kod bildiri-
mi yapılmadığıdır. Sağlık çalışanları 
olarak bizler neredeyse her gün sözel 
şiddete maruz kalıyoruz ve bu kayıtlara 
girmemektedir. Sağlıkta şiddetle baş 
etmekte zorluk yaşadığımız,  hatta nefes 
bile alamaz hale geldiğimiz herkes 
tarafından bilinip, kabul edilmesine 
rağmen; halen gerçek nedenler görmez-
den geliniyor ve bu nedenlere yönelik 
çözümlere yaklaşılmıyor.” dedi. 

SİSTEM YENİDEN İNŞA EDİLMELİDİR
“Sağlık Bakanlığı’nın uyarı ve çağrılara 
rağmen sağlıkta şiddetle alakalı halen 
herhangi bir ciddi adım atmaması, Dr. 
Ersin Arslan’ın ölümünden sonra oldu-
ğu gibi, yeterli olmayan yasal düzenle-
melerle yetinmesinin nedeninin sağlıkta 
şiddetin sona erdirilmesine yönelik bir 
adım olmadığını, sistemi korumaya yö-
nelik olduğunu biliyoruz. Üstelik Sağlık 
Bakanlığı Beyaz Kod verilerini bizimle 
ile paylaşmaktan da kaçınıyor. Ancak 
biz, TTB olarak bu bilgileri sınırlı da 
olsa mahkeme kararıyla alabiliyoruz.” 
diyen Fatmagül Aslan şöyle devam 

etti: “Tüm bunlar, her geçen gün bizi 
çalışamaz hale getiren şiddetin çözümü-
ne dönük etkin, sahici adımlar değildir. 
Kamu otoritesinin, ilgili meslek örgütü 
ve sendikalarla en küçük işbirliğinden 
dahi kaçınması da şiddeti bitirmeye 
yönelik ciddi bir irade olmadığının 
delili olarak karşımıza çıkmaktadır. 
Eğer yasa ve düzenleme önerilerimize 
kulak verilseydi; 2022 yılında Kon-
ya’da hastanede silahlı saldırı sonucu 
kaybettiğimiz Dr. Ekrem Karakaya ve 
daha birçok meslektaşımız şu an hayatta 
olabilirdi. Sağlıkta Dönüşüm Progra-
mı’yla birlikte hasta ve yakınlarının 
müşteri olarak görüldüğü ve sınırsız-
lık tanındığı, biz sağlık çalışanlarının 
ise gittikçe değersizleştirildiğimiz bir 
sistemde çalışmaktayız. Sağlıkta şiddet 
bizi tüketen bu sistemin, hastalarla ve 
kendi aramızda oluşan sağlıksız iletişi-
min bir parçası haline gelmiştir. Ancak 
bireyci, sermaye odaklı ve ölümcül bir 
rekabeti önümüze koyan sağlık sistemi 
sadece şiddet üretmiyor. Bu sistemde 
sağlık hizmetleri de niteliksizleşiyor ve 
sonucunda toplumun sağlığının daha da 
geriye gittiğini istatistikler bize göste-
riyor. Sağlıklı çalışma koşullarında, tü-
kenmeden ve şiddet görmeden nitelikli 
sağlık hizmeti verebilmemiz için sağlık 
sisteminin daha eşitlikçi, toplumun 
sağlığını önceleyecek şekilde yeniden 

inşası zorunludur.” 
Türk Tabipleri Birliği’nin sağlıkta 
şiddet yasa teklifinin kabul edilme-
si, idarecilerin sorumluluğunun göz 
ardı edilmemesi, çalışma ortamının 
düzenlenmesi için TTB’nin önerdiği 
çözümlerin dikkate alınması gerektiğini 
vurgulayan Fatmagül Aslan, “Bunlar 
aynı zamanda uluslararası kabul görmüş 
önlemlerdir. Tabii ki toplumsal alanda 
büyüyen şiddet iklimi ve bizi birbiri-
mize düşman ederek kazanç sağlamaya 
çalışan zihniyetin varlığında sağlık 
alanında şiddetin de var olacağını 
biliyoruz. 

Dolayısıyla şiddetle her alanda 
mücadele etmekten başka bir şansımı-
zın olmadığı açıktır. Ancak mücadele, 
dayanışma ve örgütlülükle, ‘şiddet sona 
ersin’ sloganının tüm dünyada yankı-
lanmasıyla şiddetsiz bir yaşamı hep 
birlikte kurabiliriz. Türk Tabipleri Bir-
liği ve tabip odaları olarak bu zamana 
kadar çalışma ortamlarımızdaki şiddet 
sorununun çözümü için her alanda, her 
düzeyde emeğimizi ortaya koyduk. Sağ-
lıkta şiddet nedeniyle kaybettiklerimizin 
anılarını yaşattık, yaşatacağız. Sağlıkta 
şiddete karşı mücadele gününde sözü-
müzü yineliyoruz.  Sağlıkta şiddet sona 
erene kadar mücadeleden vazgeçmeye-
ceğiz.” ifadelerini kullandı.  
n MUSTAFA KOÇ

SAĞLIKTA ŞİDDETE  
KARŞI MÜCADELE

Antalya Tabip Odası Hekime Karşı Şiddet Komisyonu Sekreteri Dr. Fatmagül 
Aslan, Sağlıkta Şiddetle Mücadele Günü dolayısıyla basın açıklaması yaptı. As-
lan,  “Sağlıkta şiddet sona erene kadar mücadeleden vazgeçmeyeceğiz.” dedi. 

Olay, saat 14.00 sıralarında 
Muratpaşa ilçesi Muratpaşa 
Mahallesi’nde meydana gel-
di. Yaklaşık 3 aydır pansiyon-
da kalan Muharrem Toy’un 
sabah odasından çıkmadığını 
fark eden arkadaşları, ona cep 
telefonu ile ulaşmaya çalıştı. 
Toy telefona cevap vermeyin-
ce, arkadaşları kaldığı odaya 

girdi. Toy’un hareketsiz şekil-
de yattığını gören arkadaşları, 
durumu 112 Acil Çağrı Mer-
kezi’ne bildirdi. Gelen sağlık 
ekibinin yaptığı kontrolde 
Muharrem Toy’un hayatını 
kaybettiği belirlendi. Toy’un 
cenazesi yapılan incelemenin 
ardından kesin ölüm sebebi-
nin belirlenmesi için Antalya 

Adli Tıp Kurumu morguna 
götürüldü.Öte yandan Muhar-
rem Toy’un 3 gün önce pan-
siyon yakınında biriyle kavga 
ettiği, aldığı darbe sonrasında 
yere düşüp kafasını vurduğu 
ve bilinci kapalı şekilde has-
taneye götürüldüğü öğrenildi.
Polis olayla ilgili soruşturma 
başlattı. n DHA

PANSİYONDA  
ÖLÜ BULUNDU 

Muharrem Toy (59), bir süredir yaşadığı pansiyondaki odasında ölü bu-
lundu. Toy’un 3 gün önce bir kişiyle kavga ettiği ve aldığı darbe nedeniy-
le kafasını çarpıp bilinci kapalı şekilde hastaneye kaldırıldığı öğrenildi.

ISPARTA’DA cami-
de namaz kılarken 
kalp krizi geçiren 
Barış Aşık, hayatını 
kaybetti. O anlar 
caminin güvenlik 
kameralarına yansıdı.
Olay, 14 Nisan günü 
Yalvaç ilçesindeki 
Devlethan Camii’n-
de meydana geldi. 
Akşam namazı için 
camiye giden Barış 
Aşık, cemaatle birlikte namaz kılarken bir 
anda yere yığıldı. Aşık’ın yanında bulunan 
2 kişi, müdahalede bulundu. İhbar üzerine 
olay yerine sağlık ekipleri sevk edildi. 
Kalp krizi geçirdiği belirlenen Barış Aşık, 
kaldırıldığı Yalvaç Devlet Hastanesi’nde 
hayatını kaybetti.Aşık’ın cenazesi 15 
Nisan’da vefat ettiği Devlethan Camii’nde 
kılınan namazın ardından Kızılca Ma-
hallesi Mezarlığı’nda son yolculuğuna 
uğurlandı.Barış Aşık’ın kalp krizi geçir-
diği anlar, caminin güvenlik kamerasına 
yansıdı. Görüntülerde cemaatle saf tutan 
Aşık’ın ayaktayken bir anda yere yığıldı-
ğı, yanındaki 2 kişinin ise ona müdahalede 
bulunduğu görülüyor. n DHA

Namaz kılarken 
kalp krizi geçirdi

ANTALYA’nın Manavgat 
ilçesinde aynı istikamette 
seyir halindeki araca çarpan 
otomobil, yağmursuyu tahliye 
kanalına devrildi.Kaza, Antal-
ya Alanya D 400 karayolunda 
meydana geldi. Antalya isti-
kametinden Alanya istikame-
tine yolun sol şeridinde seyir 
halindeki Furkan Gülcan’ın 
kullandığı 07 UP 355 plakalı 
otomobil, aynı istikamette 

gitmekte olan Durmuş Umut 
Kirişçi’nin kullandığı 07 AZF 
164 plakalı otomobile çarptı. 
Bordür üzerinde 70-80 metre 
sürüklenen otomobil sonra 
refüjdeki yağmursuyu tahliye 
kanalına devrildi.
Kazada şans eseri yaralanan 
olmazken, Manavgat Çevre-
yolunda trafik uzun süre tek 
şeritten kontrollü bir şekilde 
sağlandı. n İHA 

KANALA UÇTU 

SERİK ilçesinde hafif ticari aracın refüje 
çıkıp takla attığı kazada 2 kişi yaralandı. 
Kadriye Mahallesi’nden Serik istika-
metine seyir halindeki Doğan İşlek’in 
kullandığı 06 CRE 176 plakalı hafif ticari 
araç, sürücünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu refüje çıktı. Takla 
atan araç, sokak aydınlatma lambası ile 
ağacı devirdikten sonra durabildi. Kazayı 
görenler sağlık ve polis ekiplerine haber 
verdi. Araçtan kendi imkanları ile çıkan 
Doğan İşlek ve yanında bulunan ismi 
belirlenemeyen kişi ambulans ile Serik 
Devlet Hastanesi’ne götürüldü. Tedaviye 
alınan yaralıların durumlarının iyi olduğu 
öğrenildi. Polis kazayla ilgili inceleme 
başlattı. n DHA

SERİK’TE KAZA



4 GÜNDEM>>19 Nisan 2024 CUMA

Futbol dünyasının ünlü isimle-
rinin adının karıştığı dolan-
dırıcılık olayı ile gündeme 
gelen Denizbank’ın yöneti-

mi, bütün şubeleri üzerinde denetim 
ve incelemelerini artırdı. Genel mü-
dürlük uzmanları tarafından yapılan 
incelemeler sırasında bankanın Side 
Şube Müdür Yardımcısı U. E.’nin 
hesabında olağan dışı hareketlilik 
tespit edilince müfettiş görevlendi-
rildi. Banka müfettişleri, nisan ayı 
başında şubeye gelerek soruşturma 
gerçekleştirdi. Müfettişlerin yaptığı 
inceleme ve soruşturma sonucun-
da U. E.’nin, 2021 yılından Nisan 
2024’e kadar müşterilerin hesapların-
dan parça parça toplam 205 milyon 

lirayı tanıdığı kişilere aktardığı tespit 
edildi. Bu kişilerin daha sonra paraları, 
yeniden U. E.’nin hesabına gönderdiği 
belirlendi.

KRİPTO PARA BORSASINDA KAYBETMİŞ
Bankanın, suç duyurusunda bulunması 
sonrası Manavgat Cumhuriyet Başsav-
cılığı’nca soruşturma başlatıldı. 
Bu kapsamda İlçe Jandarma Komutan-
lığı JASAT Timi ekibi, şube müdürü 
R. E. B., müdür yardımcısı U. E. ve 2 
banka personeli ile U. E.’nin yakın ar-
kadaşı olduğu tespit edilen 4 şüpheliyi, 
6 Nisan’da gözaltına aldı. 

Şüphelilerden U. E. ifadesinde; 2021 
yılından bu yana müşterilerin hesabın-
dan fark edilmeyecek şekilde paraları 

alıp, arkadaşlarına gönderdiğini, daha 
sonra bu paraların kendi hesabına geri 
geldiğini, toplanan paraları yurt dışında 
sanal bahis sitelerinde ve kripto para 
borsalarında kaybettiğini söylediği 
öğrenildi. 
Jandarmada işlemleri tamamlanan şüp-
heliler, 8 Nisan’da adliyeye sevk edildi. 
İfadeleri sonrası şüpheliler, tutuklandı. 

ZARARLARI TAZMİN EDİLDİ
Manavgat Denizbank şubesinde, müş-
terilerin hesaplarından 205 milyon lira 
çalındığının ortaya çıkmasının ardından 
banka yönetimi harekete geçti. Olaydan 
zarar gördüğü belirlenen müşterilere 
ödemeleri yapılarak zararlarının tazmin 
edildiği öğrenildi. n DHA

4 BANKA PERSONELI MÜŞTERILERIN HESAPLARINDAN 205 MILYON LIRA ÇALDI 

HAVALE SOYGUNU
İstanbul’da yaşanan “Seçil 
Erzan” vakasının değişik 
bir versiyonu Antalya’da 
yaşandı. Müşterilerin he-
saplarından yaklaşık 205 
milyon lirayı kendi hesapla-
rına aktardıkları iddiasıyla 
gözaltına alınan Denizbank 
Manavgat Şube Müdürü R. 
E. B., müdür yardımcısı U. E. 
ve 2 banka personelinin de 
aralarında bulunduğu 8 kişi 
tutuklandı. 

Antalya’da 
“Seçil Erzan” 

vakası

KAZA, saat 11.30 sıralarında Muratpa-
şa ilçesi Demircikara Mahallesi Burha-
nettin Onat Caddesi üzerinde meydana 
geldi. Büyükşehir Belediyesi Park ve 
Bahçeler bölümünde ilaçlama yapan 
Gürkan Gençer, öğle izninde marke-
te gitmek için yolun karşısına geçti. 
Marketten dönüşe geçen Gençer’e, 
Özgür K. (46) kontrolündeki 34 ALN 
88 plakalı otomobil çarptı. Çarpmanın 
şiddetiyle Gençer, yaklaşık 10 metre ha-

vaya savruldu. Kaza sonrası olay yerine 
çok sayıda polis ve sağlık ekibi sevk 
edildi. Sağlık ekibi tarafından yapılan 
kontrolde, Gençer’in hayatını kaybettiği 
belirlendi.

MESAİ ARKADAŞLARI GÖZYAŞI DÖKTÜ
Kazayı haber alarak olay yerine gelen 
Gençer’in mesai arkadaşları, gözyaşı 
döktü. Mesai arkadaşları tarafından bu-
lunan Gençer’in ayakkabıları ise hemen 
yanıbaşına konuldu. Olay yeri inceleme 
ekiplerinin çalışmasının ardından Gen-
çer’in kişisel eşyaları mesai arkadaşla-
rına verildi. 

Olay yeri inceleme ekiplerinin çalış-
masının ardından cenaze, otopsi yapıl-
mak üzere Adli Tıp Kurumu morguna 
kaldırıldı.

KAZA SONRASI EŞİNİ SAKİNLEŞTİRDİ
Polis ekipleri olay yerini güvenlik 
şeridine alarak, çalışma gerçekleştirdi. 
Kazada otomobilin sol ön çamurluk ve 
ön camının hasar aldığı görüldü. Kaza 
anında araçta bulunan otomobil sürücü-
sünün eşi Esra K. (44) ise küçük çaplı 
yaralandı. Kazanın ardından büyük 
korku ve panik yaşayan Esra K.’yı, eşi 
Özgür K. teselli ederek sakinleştirmeye 
çalıştı. Sürücü ve eşi, polis ekipleri tara-

fından polis merkezine götürüldü.

GÜVENLİK KAMERASINA YANSIDI
Kaza anı ve sonrasında yaşananlar ise 
güvenlik kameralarına yansıdı. 
Görüntülerde karşıya geçmek için yola 
inen Gençer’e otomobilin çarptığı ve 
havaya savrulduğu görüldü. Otomobil 
ise çarpmanın ardından yaklaşık 30 
metre ileride durdu. Bu sırada oto-
mobilden inen sürücünün yerde yatan 
Gençer’in yanına koşması görüntülere 
yansıdı. n DHA 

ANTALYA’da öğle izninde marketten alışveriş yapıp çıkan Antalya Büyükşehir Belediyesi personeli Gürkan Gençer (25), oto-
mobilin çarpması sonucu yaşamını yitirdi. Kazayı haber alarak olay yerine gelen Gençer’in mesai arkadaşları, gözyaşı döktü. 

Belediye işçisi kazada öldü

HAVANIN ısınmaya başlama-
sıyla birlikte kene vakaları da 
görülmeye başlandı. Erzu-
rum’da kısa süre önce bir kişi, 
bu nedenle hayatını kaybetti. 
Kırım Kongo Kanamalı Ateşi 
(KKKA) sebepli ölüm sonra-
sında özellikle kırsal alanlarda 
kene korkusu arttı. Uzman 
veteriner hekim ve Antalya 
Kuş Gözlem Topluluğu’ndan 
kuş gözlemcisi Gökçe Coşkun, 
yoğun şekilde kene görülmeye 
başlandığına dikkati çekerek, 
uyarılarda bulundu. 
Doğada dolaşırken, özellikle 
doğa fotoğrafçılarının uzun 
pantolon giyip, çoraplarını 
üzerine çekmesinin çok önemli 
olduğunu vurgulayan Gökçe 
Coşkun, şu uyarılarda bulun-
du:“Islak çayırlık alanlarda do-
laşırken dikkat edin. Küçükbaş 
hayvanların dolaştığı alanlarda 

daha fazla kene görülebilir. 
Doğa gezisi sonrasında eve ge-
lir gelmez vücudunuzu kontrol 
edin. Kasık bölgesi, saç dipleri 
özellikle önemli. 
Kene tutunduysa çıkartırken 
dikkatli olun. Kafa bölgesini 
tutup çıkartmanız önemli. Kene 
tutunması sonrası mide bulantı-
sı, baş dönmesi ve ateş yüksel-
mesi belirtileri olursa hemen 
sağlık kuruluşuna başvurun. 

Köpek ve kedileriniz varsa 
mutlaka dış parazit tedavilerini 
ve koruyucu tasma önlemlerini 
yaptırın. Kedi ve köpeklerde 
dış parazit ilaçları kenenin 
gelmesini değil, üzerinde kan 
emmeye başladığı an ölmesini 
sağlar.”

SAĞLIK KURULUŞUNA 
BAŞVURUN 
Gökçe Coşkun ayrıca piknik, 
doğa yürüyüşü gibi etkinlikler 
sonrasında insanlar için mutla-
ka saç ve kasık bölgeleri, evcil 
hayvanlar için de pati, kulak 
araları, kulak içi ve dışı ile 
burun bölgelerinin en sık kene 
yapışan bölgeler olduğu ve iyi 
kontrol edilmesi gerektiğini 
vurguladı. Kene yapışmış ve 
nasıl çıkarılacağı bilinmiyorsa 
dokunulmamasını da söyleyen 
Coşkun, “Bunu yapmayın. 
Köpeğinizi veteriner hekime 
götürün, kendinize yapışmış ise 
de bir sağlık kuruluşuna mü-
racaat etmeniz önemli. Çünkü 
kafa bölgesinin doğru şekilde 
çıkarılması önem arz ediyor” 
diye konuştu. n DHA 

KENE ALARMI

LÜKS otellerin internet sayfalarının kop-
yalanarak oluşturulan sahte rezervasyonla-
ra karşı tatilciler uyarıldı.Bodrum, Datça, 
Marmaris, Fethiye ve Ortaca gibi dünyaca 
ünlü turistlik ilçelere sahip Muğla’da, lüks 
otellerin internet sitesini kopyalayanlar, 
kendilerine ulaşan tatilcileri sahte rezer-
vasyonlarla mağdur ediyor. Dolandırıcılar, 
bu yöntem ile yılda 4 milyon yerli-yabancı 
turistin ağırlandığı kentte tatilcilerin ka-
busu oluyor. Güney Ege Turistik Otelciler 
ve İşletmeciler Birliği (GETOB) Başkanı 
Mustafa Deliveli, rezervasyon dönemin-
de satışların yoğun olduğunu belirterek, 
“Dolandırıcıların yoğun çalıştığı bir 
dönem. Zaman geçtikçe satış kanalları da 
gelişiyor. Tatil arayışında olanlar, acen-
tenin TÜRSAB’a, otellerin de Kültür ve 
Turizm Bakanlığı’na kayıtlı olup, olma-
dığını kontrol etmeleri gerekiyor. Sahte 
hesaplar üzerinden gerçek hesap izlenimi 
oluşturup, birçok dolandırıcılık vakalarına 
rastlanıyor” dedi. Güvenli bilgisayar ve 
gelişmiş internet tarayıcıları kullandığın-
da, sahte siteler ile oltalama atak denilen 
yöntemlerin tespit edildiğini söyleyen 
Deliveli, bunlara ilişkin verilen uyarıların 
tamamen güvenli olmadığını aktardı.

KEDİ-FARE OYUNU GİBİ
Deliveli, erken rezervasyon döneminde 
kopya sitelerin mantar gibi arttığını ifade 
ederek, “Bu siteleri gördüğümüzde ilgili 
kurumlara bildiriyoruz. Kısa sürede erişim 
engeli alıyor. Başka isimle, harf oyunu 
ve resmi siteye benzeyen adresle yeniden 
faaliyete geçiyorlar. Kedi-fare oyunu gibi. 
Web siteleri kadar tehlikeli olan da sosyal 
medya hesapları. Paralı reklamlarla sanki 
o otelin, işletmenin resmi hesabı gibi 
tatilcilere ulaşıp, sahte telefon numaraları 
veriyorlar. Bunlar da internetten alınan 
numaralar oluyor ve tespiti güç oluyor” 
diye konuştu. n DHA

SAHTE 
SİTELERE 

DİKKAT

Antalya’da içinde 100 bin TL’si bulunan 
poşeti halk otobüsünde unutan tır şofö-
rünün imdadına, otobüsün şoförü yetişti. 
Halk otobüsü şoförü koltuktaki poşeti 
muhafaza alıp parayı teslim ederken, 
parasına kavuşan tır şoförü meslektaşına, 
“Allah tuttuğunu altın etsin” dedi. Tüm 
yaşananlar ise otobüsün araç kamerasına 
saniye saniye yansıdı.   
Antalya Büyükşehir Belediyesine ait halk 
otobüsüne binen tır şoförü Hakan Demirel 
(31), içinde 100 bin TL bulunan poşeti 
oturduğu koltuğa koydu. Döşemealtı’nda 
otobüsten inen Demirel, poşeti koltukta 
unuttu. Bir süre sonra para dolusu poşeti 
unuttuğunu fark eden Demirel, Ulaşım 
Planlama ve Raylı Sistem Dairesi Baş-
kanlığını arayarak durumu bildirdi. Çağrı 
merkezine düşen ihbarın ardından halk 
otobüsü şoförü Ali Türk ile iletişim ku-
ruldu. Otobüsteki koltukları kontrol eden 
Türk, o sırada başka bir yolcunun oturdu-
ğu koltuğun hemen yanındaki koltukta po-
şeti muhafaza altına aldı, tekrar iletişime 
geçilen meslektaşına teslim etti. 

HELAL PARAYMIŞ  
 Yaşananları anlatan Halk Otobüsü Şoförü 
Ali Türk, gelen telefon üzerine engelli 
koltuğundaki poşeti muhafaza altına al-
dığını söyledi. “Üzerimize düşeni yaptık. 
Karşı tarafa parayı teslim etmek onur ve 
gurur verici” diyen Türk, meslektaşının 
unuttuğu paraya ilişkin de, “Helal paray-
mış. Olmasa giderdi” dedi.  n İHA 

OTOBÜS ŞOFÖRÜ  
TAKDİR TOPLADI 
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Kemer’de yerel seçim öncesi 
ara verildikten sonra seçim 
sonrası yeniden başlayan otel 
inşaatına tepkiler çığı gibi 

büyüyor. Kemer Ayışığı koyu yakın-
larında bulunan Idyros Antik Kenti’ne 
saldırı altında olduğunu belirten Çevre 
Mühendisleri Odası yönetim kurulu, ” 
Tarihi ve doğal mirasimizi korumak için 
hep birlikte haykırıyoruz!” dedi. 

IDYROS TEHDİT ALTINDA
Odadan yapılan yazılı açıklamada, 
“Idyros Antik Kenti’nin son zamanlar-
da artan otel inşaatı planlarıyla tehdit 
altında olduğu belirtilerek, “Tarihi 
ve doğal güzellikleriyle Antalya’nın 
gözbebeği olan Idyros Antik Kenti, son 
zamanlarda artan otel inşaatı planlarıy-
la tehdit altındadır. Bu planlar, sadece 
doğal tahribat ve biyoçeşitlilik kaybına 
yol açmakla kalmayacak, aynı zaman-
da antik kent kalıntılarının da tahrip 
edilmesine ve tarihi eser kaçakçılığına 
zemin hazırlayacaktır. Çevre Mühendis-
leri Odası Antalya Şubesi olarak, Idyros 
Antik Kenti’nin korunması ve doğal 
mirasın korunması için elimizden geleni 
yapmaya kararlıyız. Unutmayalım, tari-
hi ve doğal mirasımız hepimizin; onları 

korumak hepimizin görevidir.” denildi. 

ÇED RAPORU GEÇERSİZDİR
Idyros Antik Kenti’ne yönelik otel 
inşaatı projesinin çevresel etki değer-
lendirmesi (ÇED) raporunun, kazılarda 
ortaya çıkan yeni tarihi eserler ve böl-
genin güncel doğal durumu göz önüne 
alınmadan hazırlandığı ve bu nedenle 
geçersiz olduğu belirtilen ÇMO açıkla-
masında, “Gelişen süreçte bulunan tari-
hi eserler ve güncel doğal durum, ÇED 
raporunun temelini oluşturan verileri ve 
bulguları etkilemektedir. Bu nedenle, 
mevcut ÇED raporunun iptal edilmesi 
ve alana ilişkin güncel veriler ışığında 
yeni bir ÇED raporunun hazırlanması 
gerekmektedir.” ifadelerine yer verildi. 

HEP BİRLİKTE SES YÜKSELTELİM 
Açıklama şöyle devam etti: “Bölgede 
bulunan otel yapılarının Kıyı Kanu-
nu’na aykırı şekilde inşa edildiği ve 
kıyı şeridinin doğal dengesini bozduğu 
bilinmektedir. Kıyı Kanuna göre, kıyı 
çizgisinde konaklama tesislerinin inşa 
edilmesi yasaktır. Herhangi bir sebeple 
yapılan inşaatlar, sahilin doğal yapısını 
ve işlevini bozmakta ve deniz kirliliği-
ne yol açmaktadır. Bu tarihi ve doğal 

mirası korumak için bir araya gelerek 
sesimizi yükseltmeli ve yetkililerden 
gerekli adımları atmalarını talep etmeli-
yiz. Idyros Antik Kenti’nin ve doğanın 
kanunsuzca yok edilmesine izin verme-
yeceğiz.”

BÖLGE SAKININDEN DESTEK ÇAĞRISI
Bu arada bölge sakini Neriman Yıldırım 
da sosyal paylaşım sitesi change.org’da 
bir kampanya başlattı. Yıldırım’ın, 
“Kemer Beydağları Milli Parkı’nda 
otel alani tahsisini ve ağaç kesimini 
durdurun!” sloganıyla 11 Nisan’da 
başlattığı kampanya 7 bin 82 imzaya 
ulaştı. Yıldırım’ın imza kampanyasında 
şu ifadeler yer alıyor: “Ben bir Antalya 
Kemer ilçesi sakiniyim ve Beydağları 
Sahil Milli Parkı’nın eşsiz güzellikleri-
ne, tarihi doğa yollarına (likya yolu) ev 
sahipliği yapan bu coğrafyada yaşa-
maktan büyük mutluluk duyuyorum. 
Ancak, Kemer Sahil Milli Parkı’nda 
Çalış Tepesi mevkii otel alanı için Özak 
GYO’ya verilen tahsis ve devam eden 
ağaç kesimi benim içimi parçalıyor. Bu 
durumun sadece benim değil, tüm doğa 
severlerin de endişe kaynağı olduğunu 
biliyorum. Kemer’deki bu milli park, 
Türkiye’nin en önemli doğal mirasla-

rından biridir. Yüzlerce farklı bitki ve 
hayvan türüne ev sahipliği yapar. Ancak 
otel inşaatının devam etmesi ile birlikte 
bölgedeki yaban keçilerini kafeslerle 
topladılar bunun yanısıra kızılçam 
ormanlarını kesmeye devam ediyorlar. 
Buna izin vermeye devam edersek, bu 
canlıların ve bizim yaşama alanlarını 
yok edecekler. Bu nedenle sizden yar-
dım istiyorum. Bu tahsisatın durdurul-
masını ve ağaç kesiminin sonlandırıl-
masını talep ediyoruz. Doğayla uyumlu 
turizm uygulamalarının teşvik edildiği 
bir dünya istiyoruz. Bu dilekçeyi im-
zalayarak Kemer Sahil Milli Parkı’nın 
korunmasına yardımcı olun. Bu, sadece 
bizim için değil, gelecek nesiller için de 
önemlidir. Bu dilekçeyi imzalayın ve 
Kemer Sahil Milli Parkı’nın korunması-
na yardım edin.”  
n MUSTAFA KOÇ

ÇMO’DAN 
IDYROS 
TEPKİSİ  

ANTIK KENT TURIZM UĞRUNA TAHRIP EDILECEK

Kemer’deki Idyros Antik Kenti’ni otel inşaatına açan planlara tepki yağıyor. Çevre Mühendisleri 
Odası yönetimi tarafından yapılan açıklada, “Tarihi ve doğal güzellikleriyle Antalya’nın gözbebeği 
olan Idyros Antik Kenti, son zamanlarda artan otel inşaatı planlarıyla tehdit altındadır” denildi. 

Kemer şehir merkezine 10 dakika yürüyüş mesafesinde Ayışığı Koyu sahiline yakın mevkide bulunan, Antalya Müzesi tarafın-dan 1976–1977 yılları arasında yapılan kazıda kalıntıları ortaya çıkan Idyros Antik Kenti hakkında araştırmalar devam etmektedir. Kazılarda Bizans duvar kalıntıları, üç kapı sövesi ve apsisi andıran bir duvar bulunmuş ve yine burada kilise kalıntıları ortaya çıkarılmış-tır. Kilisenin tabanı turuncu, kiremit kırmızısı, beyaz, gri renkli taşlar-dan yapılmış mozaiklerle kaplıdır. Geometrik motiflerin hâkim olduğu süslemeler kalp şeklinde bitkisel 
bordürlerle çevrilidir.

IDYROS 
ANTİK KENTİ

TÜRKIYE İstatistik Kurumu (TÜİK) illere 
göre Mart ayında yapılan konut satış sayılarını 
yayınladı. TÜİK’in verilerine göre Türkiye 
genelinde Mart ayında 105 bin 394 konut 
satıldı. Mart ayında yapılan konut satışında 
Antalya dördüncü sırada yer alırken, yaban-
cılara konut satışında ikinci sırada yer aldı. 
Türkiye genelinde konut satışları Mart ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 0,1 
azalarak 105 bin 394 oldu. 
Konut satışlarında İstanbul 19 bin 40 konut 
satışı ve yüzde 18,1 ile en yüksek paya sahip 
oldu. Satış sayılarına göre İstanbul’u ikinci 
sırada 9 bin 523 konut satışı ve yüzde 9,0 pay 
ile Ankara, üçüncü sırada 6 bin 413 konut 
satışı ve yüzde 6,1 pay ile İzmir izlerken; 
Antalya 5 bin 693 konut satışı ve yüzde 5.4 ile 
dördüncü sırada yer aldı.  Konut satış sayı-
sının en az olduğu iller sırasıyla 23 konut ile 
Ardahan, 42 konut ile Bayburt ve 55 konut ile 
Hakkari oldu.

BİRİNCİ İSTANBUL OLDU
Yabancılara yapılan konut satışları Mart ayın-
da bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 47,9 
azalarak bin 778 oldu. Mart ayında toplam 
konut satışları içinde yabancılara yapılan ko-
nut satışının payı yüzde 1,7 oldu. Yabancılara 
yapılan konut satışlarında ilk sırayı 652 konut 
satışı ile İstanbul aldı. İstanbul’u sırasıyla 618 
konut satışı ile Antalya ve 151 konut satışı 
ile Mersin izledi. Yabancılara yapılan konut 

satışları Ocak-Mart döneminde ise bir önceki 
yılın aynı dönemine göre yüzde 48,0 azalarak 
5 bin 685 oldu.

EN ÇOK SATIŞ RUSLARA
Mart ayında Rusya Federasyonu vatandaşları 
Türkiye’den 411 konut satın aldı. Rusya Fe-
derasyonu vatandaşlarını sırasıyla 182 konut 
ile İran, 129 konut ile Ukrayna ve 82 konut ile 
Irak vatandaşları izledi. 
n MUSTAFA KOÇ

YABANCIYA SATIŞTA 
İKİNCİLİĞE DÜŞTÜK
Son yıllarda yabancılara konut sa-
tışında sürekli birinci olan Antalya, 
bu dönemde ilk sırayı İstanbul’a 
kaptırdı.  Mart ayında yabancılara 
konut satışı İstanbul’da 652 adet, 
Antalya’da 618 adet oldu.  

KONYAALTI Belediyesi bu yıl Ha-
yatPark’ta gerçekleştirilecek olan 23 
Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı kutlamaları kapsamında 
hazırlıklarını tamamladı. Kutlama-
lar 23 Nisan Salı günü saat 13.15’te 
kortej yürüyüşü ile başlayacak. 
Çocukların bayram coşkusunu 
doyasıya yaşayacağı kutlamalar 
gün boyunca sürecek. Etkinlikler 
kapsamında mini disco, bubble 
Show, köpük balon makinesi, 
bilim showile  Kazakistan Dans 
Topluluğu ile dans okullarının 
gösterileri gerçekleştirilecek. 
Tiyatro ve Jonglör gösterilerinin 

de gerçekleştirileceği etkinlikler 
saat 19.30’da Özgür Afacan Müzik 
Kutusu Orkestrası’nın konseriyle 
sona erecek. 

BAŞKAN KOTAN’DAN DAVET VAR 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, HayatPark’ta gerçekleştirile-
cek olan 23 Nisan Ulusal Egemen-
lik ve Çocuk Bayramı kutlamalarına 
tüm vatandaşları davet etti. Kotan, 
“Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
104 yıl önce armağan ettiği 23 
Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nı Konyaaltı Belediyesi 
olarak HayatPark’ta kutlayacağız. 
Kortej ile başlayacak olan kutla-
malar kapsamında gün boyunca 
çeşitli etkinlikler gerçekleştirece-
ğiz. Konyaaltı halkımızı 23 Nisan 
coşkusunu hep birlikte yaşamaya 
davet ediyorum” dedi.  n KONYA-
ALTI BELEDİYESİ/BÜLTEN 

KONYAALTI 
23 NİSAN’A 
HAZIR 

KEPEZ’DE, 23 Nisan Ulusal Egemenlik 
ve Çocuk Bayramı kutlamaları başladı. 
Kepez Belediyesi’nin Nasreddin Hoca 
Kreş ve Gündüz Bakımevlerinin Özgürlük 
Şubesi’nde, Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı birbirinden özel etkinliklerle 
kutlandı. İstiklal Marşı’nın okunması 
ile başlayan etkinlikler coşkulu bayram 
korteji ile devam etti. Çocuklar maskot-
lar eşliğinde dans edip oyunlar oynadı. 
Bubble Show, halat çekme oyunu, çuval 
yarışları ve daha birçok renkli etkinliklerle 
eğlenceli saatler geçirdiler. Kırmızı beyaz 
renkteki ay yıldızlı kostümleriyle ilgi 
odağı olan çocuklar, renkli etkinliklerle 23 
Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bay-
ramı’nın coşkusunu doyasıya yaşadılar. 
Kepez Belediyesi, 23 Nisan Ulusal Ege-
menlik ve Çocuk Bayramı ile TBMM’nin 
açılışının 104. yıl dönümüne özel dolu 
dolu bir kutlama programı hazırladı. 23 
Nisan Salı günü, belediyenin düzenlediği 
etkinliklerle ilçedeki çocuklar bayram 
coşkusunu doyasıya yaşayacak.  n DHA 

KREŞLERDE 23
NİSAN SEVİNCİ 
ERKEN KUTLAMA

ANTALYA’da nem oranının yüzde 88’e 
ulaşmasıyla kenti nem bulutları kapladı. 
Bulutlar nedeniyle görüş mesafesi düşer-
ken, kentin silüetini oluşturan Beydağları 
da görünmez hale geldi.Havanın mevsim 
normallerinde seyrettiği Antalya’da sıcak-
lık gün içerisinde 24 dereceye kadar ulaştı. 
Havanın bulutlarla kaplı olduğu kentte 
nem oranı yüzde 88’e kadar ulaştı. Yüksek 
nem nedeniyle oluşan nem bulutları ise 
kenti kapladı. Nem nedeniyle görüş me-
safesi düşerken, kentin silüetini oluşturan 
Beydağları da görünmez hale geldi. Ken-
tin kuşbakışı gözüktüğü yüksek yerlerden 
denizin görülmediği gözlendi.Meteoroloji 
4. Bölge Müdürlüğü’nün verilerine göre 
kentte yarın ve cuma günü bölgesel olarak 
kuvvetli gökgürültülü sağanağın etkili 
olması bekleniyor. 

GÖRÜŞ MESAFESİ DÜŞTÜ 
Alanya’da da öğle saatlerinde aşırı nem 
oluştu. Yüzde 90’a kadar çıkan nem 
oranının Alanya Körfezi’nde etkili olduğu 
görüldü. Bazı teknelerin deniz trafiğinde 
görüş mesafesini düşüren nem sebebiyle 
dikkatli ilerlediği göze çarptı. İlçenin yük-
sek kesimlerinin de nemin bulutlarla birlik-
te etkili olduğu gözlendi. n DHA-IHA 

ANTALYA’YI NEM  
BULUTLARI SARDI



Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, teleferik 
sonrası bilgisine başvurmak 
için çağrıldığı mahkemede 
verdiği ifadede kendisine 

yönelik suçlamaları reddetti.  Kocagöz, 
“Kazadan önce yapılan ağır bakım ve 
yıllık bakımlarla ilgili hiçbir bilgim 
bulunmamaktadır. Benim herhangi bir 
sorumluluğum var ise benim haricimde 
4 kişi daha bulunmaktadır. Tek sorum-
lu benmişim gibi gösterildi. Ben bilgi 
alınacak diye adliyeye gelmiştim” dedi. 
CHP yönetimi, İl Başkanlığı ve partililer 
tarafından protesto edilen Kocagöz’ün 
tutuklanmasının siyasi bir karar olduğu 
savunuldu. 

BAŞKAN KONTENJANI GEÇ BİLDİRMİŞ
Ancak Kepez Belediye Başkan adayı 
olmak için 28 Ekim’de ANET’ten istifa 
eden Mesut Kocagöz’ün şirketteki yö-
netici kaydının düşürülmesi 19 Şubat’ta 
gerçekleşiyor. Kocagöz, ifadesinde gün 
belirtmeden ticari sicil kaydının Şubat 
2024’te sicilden düştüğünü ifade ediyor. 
Bunun gerekçesinin de Büyükşehir Be-
lediye Başkanı tarafından ANET A.Ş.’de 
eksilen bir kişilik kontenjanın geç bildi-
rilmesi olduğunu savunuyor. 

TEKNİK İHMALLER VE İDARİ AKSAMALAR 
Ticari Sicil Gazetesi kayıtlarına göre 
Mesut Kocagöz’ün ANET A.Ş’deki Yö-
netim Kurulu Üyeliği ve Genel Müdür 
olarak görevi 19 Şubat 2024 tarihinde 
sona eriyor. Kazanın ardından yürütülen 
soruşturma kapsamında alınan ifadeler-
de, teleferikte son bakımın 19 Şubat-4 
Mart 2024 tarihleri arasında yapıldığı 
belirtiliyor. Bir başka deyişle resmi 
olarak ANET’teki kaydı 19 Şubat’ta 
düşürülen Kocagöz’ün sorumluluğunun 
kayıt üzerinde sürdüğü görülüyor. ANET 

yönetiminin zamanında toplanıp gereğini 
yapmaması, Kocagöz’ün deyimiyle Bü-
yükşehir Belediye Başkanı’nın konten-
janı geç bildirmesi ve benzeri nedenler, 
kazaya neden olan teknik ihmaller yanın-
da idari işleyiş yönünden de aksamaların 
olduğuna işaret ediyor. 

KOCAGÖZ’ÜN HALKLA İLİŞKİLER 
PERSONELİ GİBİ
17 Nisan 2024 tarihi itibari ile de ANET 
yönetimi toplanarak gözaltına alınan 
Genel Müdür Yardımcısı Ahmet Buğra 
Samsunlu’nun görevine son verdi. Aynı 
gün Ticari Sicil Gazetesi’nde yayımla-
nan görev değişikliği ile Samsunlu’nun 
görevi sona ererken Edip Kemal Bahadır 
29 Mart 2025 tarihine kadar Yönetim 
Kurulu Başkanı olarak atandı. Mesut 
Kocagöz’ün 2019’da ANET’e Yönetim 
Kurulu Başkanı ve Genel Müdür olarak 
atanmasının ardından Ahmet Buğra 
Samsunlu’nun da Temmuz 2019’da 
şirket yönetim kuruluna alındığı ve iş-
letme müdürü olarak atandığı görülüyor. 
Ahmet Buğra Samsunlu’nun kendi adıyla 
açtığı twitter hesabında, adeta Mesut 
Kocagöz’ün halkla ilişkiler görevlisi ya 
da iletişim danışmanı gibi hareket etmesi 
dikkat çekiyor. Buğra Samsunlu adına 
Şubat 2018’de açıldığı anlaşılan twitter 
hesabında, 10 Aralık 2023 tarihine kadar 
yapılan 491 paylaşımın tamamı Mesut 
Kocagöz’ün yaptığı paylaşımların yeni-
den gönderilmesinden ibaret. Az sayıda 
büyükşehir belediyesinin ya da başkan 

Böcek’in paylaşımları var. 

ATAMALAR HER DÖNEM TARTIŞMA 
KONUSU
ANET, Antalya Entegre Et Sanayi ve 
Tic. A.Ş adıyla Mart 1995’te kuruldu. 
Dönemin belediye başkanı Hasan Subaşı 
şirketin ilk yetkili temsilcisiydi. Bele-
diye iştiraklerine yönelik atamalar her 
dönemde tartışma konusu oldu. Geçtiği-
miz yıl Başkan Danışmanı Cem Oğuz’un 
birden fazla belediye şirketinin yöneti-
minde yer alması Sayıştay raporlarına da 
konu olmuş, kamuoyunun gündeminde 
tartışılmıştı. 

AHBAP-ÇAVUŞ İLİŞKİLERİ
ANET’in mevcut yönetimindeki bazı 

isimlerin de hem Başkan Muhittin Bö-
cek’in hem de Mesut Kocagöz’ün seçim 
kampanyaları sürecinde yerel basında 
övgü dolu yazılar kaleme alması dikkati 
çekmişti. Belediye şirketlerinin dost, 
ahbap ve yakınlarla doldurulması siyasi 
parti ayrımı gözetmeksizin Türkiye’de 
yerel siyasetin bir gerçeği.

TELEFERİK KAZASINDAN DERS ALINIR MI?
Antalya’daki teleferik kazasında bir 
cıvata, bu acı gerçekle bir kez daha yüz-
leşmemizi sağladı. Umarım bu yaşanan-
lardan ders alınır ve uzmanlık gerektiren 
işlerde işin ehline emanet edilmesine 
neden olur. Siyaset yapanlar bu konuda 
çok uyanık ve becerikli olabilirler ancak 
teknik uzmanlık ve liyakat gerektiren 
işleri de hakkıyla yapabilene teslim 
etmek siyasetin de üstünde bir gerçeklik. 
Sonuçta işin ucunda can var. 

CHP’NİN KEPEZ’İ ALMASINA TEPKİ Mİ?
Teleferik kazasının ardından yaşanan bir 
başka tartışma da Mesut Kocagöz’ün tu-
tuklanması oldu. Bu tutuklamanın siyasi 
olduğunu düşünmek için birçok neden 
var ortada. Ülkedeki benzer örneklerde 
yargının bu kadar hızlı davranmaması 
doğal olarak ve haklı biçimde sorgula-
nıyor. Ancak konunun “CHP’nin 30 yıl 
sonra Kepez’i kazanmasından kaynak-
landığı” görüşü eksik yanlar içeriyor. 
Mesut Kocagöz, 2004-1014 arasında 
AKP’li Kepez Belediyesi’nin Başkan 
Yardımcısı olarak görev yaptı. 2014-
2019 döneminde de hem Kepez Beledi-

yesi’nin hem de Büyükşehir’in AKP’li 
Meclis Üyesi görevini sürdürdü. Bu 
arada yine AKP saflarındayken ANET’te 
Yönetim Kurulu Başkanlığı ve müdürlük 
yaptı. Teleferik 2017’de Menderes Türel 
döneminde hizmete girdiğinde Mesut 
Kocagöz de aynı yılın Ağustos ayın-
da ANET’in başına getiriliyor. Kasım 
2018’de de bu görevi sona eren Kocagöz, 
2019’da dönemin Büyükşehir Belediye 
Başkanı Menderes Türel tarafından tüm 
görevlerinden uzaklaştırılıyor. O dönem 
yerel basına yansıyan iddialara göre 
Kocagöz’ün görevden uzaklaştırılmasın-
da, başka siyasi partilerle yaptığı etik dışı 
görüşmeler var. 

ADI YEREL SİYASETİN HEP GÜNDEMİNDE
2019’da CHP’den Meclis Üyesi seçilen 
Mesut Kocagöz, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek tarafından 
ASAT’ın başına getirilmişti. Koca-
göz’ün, 31 Mart yerel seçimleri önce-
sinde henüz adaylar netleşmemişken 
Özgür Özel’in genel başkan seçilmesiyle 
“Böcek gitti, Ümit gelir gibi” şeklinde 
bir Whatsapp grubunda mesaj atması, 
ardından ise mesajı hemen silmesi de tar-
tışma yaratmıştı. CHP’nin Antalya Bü-
yükşehir Belediye Başkan adayının kim 
olacağı yönündeki tartışmaların sürdüğü 
bir dönemde partililerin olduğu grupta bu 
mesajı paylaşan Kocagöz, sonrasında da 
“şakaydı, emoji koymayı unutmuşum” 
açıklaması yapmıştı. Ancak Kocagöz’ün 
bu tavrı günlerce tartışıldı. 

CHP RÜZGÂRIYLA BAŞKAN OLDU 
Özetlemek gerekirse Kocagöz 2004 
yılından buyana Kepez Belediyesi’nde. 
Bu sürenin 15 yılı AKP çatısı altında, 10 
yılı başkan yardımcılığı yaparak geçmiş. 
Bir başka deyişle Kocagöz, AKP’nin yıp-
randığı bir dönemde CHP ile yakalanan 
rüzgârı arkasına alarak bu kez de Kepez 
Belediye Başkanlığı koltuğuna oturmayı 
başardı. Bir başka deyişle, Kocagöz CHP 
ile Kepez’i kazandı. Göreve gelir gelmez 
yaşanan kazanın ardından sorumlulu-
ğu bulunduğu gerekçesiyle tutuklanan 
Kocagöz’ün başkanlık süreci, yargının 
önümüzdeki günlerde vereceği karara 
bağlı. Genel Başkan Özgür Özel’in de 
vurguladığı gibi sorumluluğu olan kim 
varsa gözünün yaşına elbette bakılma-
malı. Ancak ne peşinen aklama, ne de 
peşinen karalama yapılması sağduyulu 
bir yol değil. Başta CHP genel merkez 
yöneticileri olmak üzere Büyükşehir yö-
netimi teleferik kazasından ders çıkarıp 
önümüzdeki 5 yıllık süreçte kazanılan 
belediyelerde “değişimin” ve liyakatli 
yönetim anlayışının farkını ortaya koy-
malı. AKP’nin yaptığı hataların çok daha 
kötülerini yaparlarsa bir sonraki seçimde 
seçmenin duvarına toslamak kaçınılmaz 
olacak.  n YUSUF YAVUZ 
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KOCAGÖZ, BÜROKRATİK 
HATALARIN KURBANI MI?
Teleferik kazasının soruşturmasında, Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı ANET’in önceki genel müdürü olan Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz de tutuklanmıştı. Kocagöz’ün görevine; istifa dilekçesini verdikten aylar sonra, tam da teleferiğin bakıma gireceği gün, son verildiği belirlendi.

Mesut Kocagöz

ANTALYA’DA 12 Nisan’da meydana gelen teleferik kaza-
sında 1 kişi hayatını kaybetti, 7 kişi yaralandı, kabinlerde 
mahsur kalan 174 kişi de 23 saatlik operasyonla tahliye 
edildi. Kazanın ardından Antalya Cumhuriyet Başsavcılığı, 
14 şüpheliyi ‘taksirle ölüme ve yaralanmaya neden olmak’ 
suçlamasıyla gözaltına aldı. Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz’ün de aralarında olduğu 5 şüpheli tutuklandı, 
diğerleri serbest kaldı.

KABİNLER YİNE İNCELENECEK
Kazanın ardından hem olay yerinde hem de teleferik 
sisteminde çok sayıda denetim ve inceleme gerçekleşti-
rildi. Bilirkişilerin hazırladığı raporda bakım, onarım ve 
denetimde kusurların olduğu, direkteki cıvatanın kopması 
sonucu kazanın meydana geldiği tespit edildi. 5 gün havada 
asılı kalan kabinler, savcılık incelemesinin ardından tek tek 
Sarısu Teleferik Sistemi’nin başlangıç noktasına getirilmeye 
başlandı. Kırılan kabinin de aralarında olduğu 36 kabin, 2,5 
saatte halatlı sistemin çalıştırılması sonucu yere indirildi. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ekiplerinin gözetiminde 
gerçekleştirilen işlem sonrası kabinlerin bir kez daha incele-
neceği kaydedildi. n DHA

Kazanın yaşandığı teleferiğin 36 
kabini 5 gün sonra yere indirildi
ANTALYA’da 1 kişinin öldüğü, 7 kişinin de yaralandığı teleferik kazası sonrası 5 gün 
havada asılı kalan 36 kabin, halatlı sistemin çalıştırılması ile park pozisyonuna alındı.
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Kış aylarında antrenmanlara ara 
vermeyen pehlivanlar, yağlı güreş 
sezonunun yaklaşmasıyla kispet 
giyip yağlanarak çayırlara çıkmaya 

başladı. Tarım ve Seracılık Festivali kapsamın-
da bu yıl 28 Nisan’da gerçekleştirilecek 
sezonun ilk organizasyonlarından 
25. Kumluca Güreşleri’ne 
katılacak pehlivan-
lar, antrenmanlarını 
sıklaştırdı.Kırkpınar 
başpehlivanlarından 
Kumlucalı Orhan 
Okulu ve başpeh-
livanlardan Rama-
zan Bircan’ın 
da aralarında 
bulunduğu gü-
reşçiler, antrenör 
Kemal Yılmaz 
gözetiminde sezon 
hazırlıklarına yağlı 
antrenman yaparak 
devam ediyor. 

İLK GÜREŞ 
KUMLUCA’DA 
Kemal Yılmaz, sezona iyi bir 
şekilde hazırlandıklarını söyledi. Tüm 
sporcular için başarılı bir sezon dileyen Yılmaz, 
“Sezonun ilk güreşi Kumluca’da başlayacak. 
İnşallah tüm pehlivanlarımız ve güreş camia-

mız adına kazasız güzel bir sezon geçer. Tüm 
sporcu arkadaşlarıma başarılar diliyorum. 
Hedefimiz her zaman olduğu gibi Kırkpınar 
şampiyonluğu, daha sonrasında lig şampiyonlu-
ğu.” diye konuştu.

HEDEF ALTIN KEMER 
Orhan Okulu ise yağlı güreş 

sezonu kapandıktan 
sonra, yaklaşık 7 aydır 

salonlarda antren-
manlarını sürdür-
düklerini, sezon 
öncesi ise kispet 
giyerek yağlı 
antrenmanlara 
başladıklarını 
belirtti.Dualı 
çayıra çıkarak 
hazırlıklara de-
vam ettiklerini 
aktaran Orhan 

Okulu, “Sezonun 
başlangıcı, kendi 

memleketim Kum-
luca güreşleri. Ardın-

dan diğer güreşler ve en 
önemlisi Kırkpınar. Bu yıl 

takım arkadaşlarımızla beraber 
iyi bir hazırlık dönemi geçirdik. İn-

şallah hedefim Kırkpınar’da birinci olarak altın 
kemeri kazanmak.” ifadelerini kullandı. n AA

PEHLİVANLARIN 
SEZON HAZIRLIĞI  
Yağlı güreşte birbirinden başarılı pehlivanların yetiştiği Antalya’da, sezon öncesi hazırlıklar hızlan-
dı. Kırkpınar başpehlivanlarından Orhan Okulu,”Bu yıl takım arkadaşlarımızla beraber iyi bir hazır-
lık dönemi geçirdik. İnşallah hedefim Kırkpınar’da birinci olarak altın kemeri kazanmak.” dedi

Orhan Okulu

Açılış törenine, Antalya İl Kültür ve Tu-
rizm Müdürü Candemir Zoroğlu, Genç-
lik ve Spor İl Müdürü Yavuz Gürhan, 
Kemer Yöresi Tanıtım Vakfı (KETAV) 
Başkanı Volkan Yorulmaz, Antalya Ga-
zeteciler Cemiyeti (AGC) Başkanı İdris 
Taş, Ten Pro Turnuva Direktörü Goran 
Novakoviç ile sporcular katıldıAçılışta 
düzenlenen basın toplantısında konuşan 
Kemer Kaymakamı Ahmet Solmaz, 
turizm anlamında dünyanın gözbebeği 
olan Kemer’de yaklaşık bir yıldır görev 
yaptığını belirterek, Kemer’in her alanı-
nın turizm cenneti olduğunu söyledi.

ÖNEMLİ BİR ORGANİZASYON 
Kaymakam Solmaz, turizmin sadece 
deniz, kum ve güneşten ibaret ol-
madığının altını çizerek, “Turizmin 
çeşitlendirilmesi noktasında altyapısı 
sağlam yatırımlara ihtiyaç duyulmakta. 
Bunların başında da spor turizmi geli-
yor. Antalya’nın belli noktalarında spor 
turizmi konusunda çok ciddi adımlar 
atıldı. Bu tarz organizasyonlara ev sa-
hipliği yapması adına Kemer de önemli 
bir yer. Daha önce atıl durumda olan 
bir yer, yatırım sonunda ciddi bir spor 
alanına dönüştürüldü. Başta Corendon Grubu olmak üzere emeği geçen herke-

se teşekkür ediyorum” dedi.Corendon 
Turizm Grubu Yönetim Kurulu Başkanı 
Yıldıray Karaer ise Corendon gurubu 
olarak sporun her alanında ya sponsor 
olarak ya da etkinlik olarak yer aldık-
larını ifade ederek, tesisin tüm bölgeye 
katkısı sağlayacağını ifade etti.

AÇILIŞ MAÇI YAPILDI 
Toplamda 14 adet toprak zemin kortun 
bulunduğu spor tesisinde incelmelerde 
bulunan Kaymakam Solmaz, Başkan 
Topaloğlu, Corendon Turizm Grubu 
Yönetim Kurulu Başkanı Yıldıray Kara-
er ve AGC Başkanı İdris Taş sembolik 
olarak açılış maçı gerçekleştirdi.Açılışı 

yapılan Corendon Tennis Club Ke-
mer’in ilk organizasyonu olan Ulusla-
rarası TEN PRO -Turkish Bowl Tenis 
Turnuvası’na 44 ülkeden 8 -16 yaş 
arasında 200 üst düzey sporcu katılıyor. 
Turnuva 21 Nisan’da sona erecek.

GLOBAL JUNİOR TOUR
8-16 yaş üst düzey genç oyuncuların 
yeteneklerini sergilediği en önemli genç 
yaş turnuva serilerinden biri olan TEN-
PRO Global Junior Tour, 2015 yılından 
bugüne Hollanda, Almanya, Fransa, 
İspanya, Belçika, İsviçre, Yunanistan, 
Mısır, Dubai ve Amerika olmak üzere 
farklı ülkelerde genç tenisçileri buluştu-
ruyor. n AA

TURNUVA START ALDI 
Antalya’da Corendon Tennis Club Kemer, Uluslararası TEN PRO -Turkish 
Bowl Tenis Turnuvası ile açıldı. Kemer ilçesi Göynük Mahallesi’nde 
ilçede tenis sporunu canlandırmak ve turizmi çeşitlendirmek amacıyla 
yapılan Corendon Tennis Club Kemer düzenlenen törenle hizmete girdi.

BITEXEN Antalyaspor, Trendyol Süper 
Lig’in 33. haftasında sahasında Atakaş 
Hatayspor ile yapacağı maçın hazırlık-
larını sürdürdü.Kırmızı-beyazlı kulübün 
açıklamasına göre Akdeniz ekibi, teknik 
direktör Sergen Yalçın yönetiminde ant-
renman yaptı.
Futbolcular, idmanda dar alanda pas 
çalışması gerçekleştirdi. Antrenman, yarı 
sahada çift kale maçla sona erdi.Antal-
yaspor ile Hatayspor, Corendon Airlines 
Park Antalya Stadı’nda 21 Nisan Pazar 
günü saat 19.00’da karşılaşacak. n AA

HATAYSPOR MAÇININ
HAZIRLIĞI SÜRÜYOR 

ANTAL-
YA Kent 
Konseyi 
Gençlik 
Spor Çalış-
ma Grubu 
ve Antalya 
Büyükşehir 
Belediyesi 
işbirliği ile 
düzenlenen 
6.  Köyüm 
Bisiklete Biniyor etkinliğine 21 Nisan 
2024 Pazar günü saat 11.00 de başlıyor. 
Antalya Kent Konseyi’nden yapılan açık-
lamada ulaşım sistemlerinin araçlara göre 
değil yayalara göre yapılmasını dikkat 
çekmek için bu etkinliğin düzenlendiği be-
lirtildi. Açıklamada; “ Ulaşım planlarında 
yaya yolları, bisiklet yolları ve kullanım 
alanları göz önüne alınması gerekmekte-
dir. Tüm kentlilerle birlikte hareket etme, 
toplu spor yapma coşkusunu yaşatma ya-
nında; insan sağlığı için çok önemli, çevre 
dostu, havayı kirletmeyen ve en ekonomik 
ulaşım aracı olan bisikleti gençler yanında 
yetişkin nüfusa da alternatif ulaşım aracı 
olarak yararlarını vurgulamayı amaçla-
maktayız.” Denildi. 

ETKİNLİK GÜZERGAHI 
Etkinlik hakkında şu bilgiler verildi: 
Başlangıç güzergahı Çakırlar-Zümrüt 
Mahallesi-Kuruçay-Bahtılı-Karatepe-Gök-
çam-Kır Mahallesi-Çamlıbel Dağ Mahal-
lesi-Doyran olacak. Bitiş güzergahı ise 
Gökçam İlköğretimokulu olarak belirlen-
di. Etkinlik sonunda bisiklet aparatları 
çekilişle dağıtılacaktır. Bitiş yerinde, 
keşkek, pişi, çay gibi ikramlar olacaktır.
Ekinliğimize katkı veren Antalya Büyük-
şehir Belediye Başkanımız Sn. Muhittin 
BÖCEK’e teşekkürlerimizi sunuyoruz.
Etkinliğe katılım için katılım ve sağlık 
beyanı gerektiğinden başlangıç noktasında 
katılımcılar tarafından doldurulacaktır.”

KÖYÜM BİSİKLETE 
BİNİYOR ETKİNLİĞİ 
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Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan, belediye hiz-
met binasında görev yapan 
personelle toplantı yaptı. 

Her ay personelle bir araya gelece-
ğini, personelin sıkıntı ve isteklerini 

dinleyeceğini, ayrıca ilçeye yaptıkları 
hizmetler hakkında görüş alışveri-
şinde bulunacaklarını dile getiren 
Başkan Kotan, “Sizlerden tek iste-
ğim işinizi layıkıyla yapmanız. Cem 
Kotan olarak 30 yıldır Antalya’da 

yaşıyorum. 20 yıldır Cumhuriyet 
Halk Partisi’nde siyaset yapıyorum. 
10 yıldan fazladır da belediyele-
rin içerisinde, yöneten-yönetilen 
noktasında çalışmış, emek vermiş 
bir çalışma arkadaşınız olarak, bir 
belediye başkanı olarak karşınızda-
yım. Seçim süreci, seçim sürecinde 
kalmıştır, bizler önümüze bakacağız. 
Beni Konyaaltı halkı seçti. Onların 
oylarıyla buradayım. Onlara karşı 
da hizmet borcum var. Konyaaltı’nı 
daha güzel hale getirmek için çalışa-
cağız. Bunu elbette tek başıma değil, 
sizlerle beraber yapacağız. Benim 
ekibim sizlersiniz. Sizlerden özveriy-
le çalışmanızı bekliyorum’’ dedi.
BİRBİRİMİZİ GÜVENELİM 
Konyaaltı Belediyesi’nin personeli-
nin davranışlarıyla, giyim kuşamıyla 
ve iş disipliniyle örnek teşkil edecek 
bir belediye olmasını istediklerini 
kaydeden Başkan Kotan, “Siz-
ler bana güvenin, ben 
size güveneyim. Ben 

her koşulda yanınızda olurum. Burası 
bir devlet kurumu. Devlet kurumuna 
yakışır vizyonda bir ekip olmamız 
lazım. Her şeyiyle örnek bir belediye 
olmalıyız’’ diye konuştu. 
TASARRUF TEDBİRLERİ ALACAĞIZ
Konyaaltı Belediyesi olarak gerekli 
tasarruf tedbirlerini alacaklarını da 
dile getiren Başkan Kotan, sözlerini 
şöyle sürdürdü: “Ülkemiz ekonomik 
bir sıkıntıdan geçiyor. Belediyeler de 
doğal olarak ekonomik olarak buh-
randan etkileniyor. Bizler yönetim 
kademesi olarak tasarruf tedbir-
leri almak zorundayız. Çünkü 
biz Konyaaltı’ndaki 
halkımızın vergisiy-
le hizmet etmekle 
yükümlüyüz. 
Bunları 
yaparken de 
en adil, en 

şeffaf, en disiplinli şekilde yapmakla 
mükellefiz.” n KONYAALTI 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

KOTAN: ÖRNEK BİR 
BELEDİYE OLACAĞIZ
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, merkez binada görev yapan personelle bir araya geldi. Kotan, “Sizler bana 
güvenin, ben size güveneyim. Ben her koşulda yanınızda olurum. Her şeyiyle örnek bir belediye olmalıyız.’’ dedi

31 MART 2024 Mahalli İdareler Genel 
Seçimlerinde Korkuteli Belediye Başkanı 
seçilen Saniye Caran’a hayırlı olsun ziyaret-
leri devam ediyor. Başkan Saniye Caran’ın 
son ziyaretçileri Türkiye Muharip Gaziler 
Derneği Korkuteli Şube Temsilcisi Kıbrıs 
gazisi Mehmet Çoban ile Kıbrıs gazileri ve 
şehit aileleri oldu. Gaziler ve şehit yakınları-
nı makamında ağırlayan Başkan Caran’a eşi 
Esnaf ve Sanatkarlar Kredi Kefalet Koo-
peratifi Başkanı Hasan Can Caran da eşlik 
etti. Gaziler ve şehit aileleri Başkan Saniye 
Caran’dan dernek lokal binası konusunda 
talepte bulundu. Ziyaretin sonunda Başkan 
Saniye Caran, şehit aileleri ve gazilerle 
fotoğraf çektirdi. n DHA

Caran, şehit aileleri
ve gazileri ağırladı
KORKUTELİ Belediye Başkanı Saniye Caran, Türkiye Muharip Gaziler Derneği Şube Temsil-
cisi Kıbrıs gazisi Mehmet Çoban ile Kıbrıs gazileri ve şehit ailelerini makamında ağırladı. 

Muratpaşa’da yıl 
sonu konserleri
MURATPAŞA Belediye-
si’nin koro ve orkestraları, 
yıl sonu konserleriyle 
seyirci karşısına çıkıyor. 
Konserler dizisi Muratpa-
şa Belediyesi ana hizmet 
binasında bulunan kültür 
salonunda Şef Canan 
Kavut yönetiminde Murat-
paşa Belediyesi Türk Halk 
Müziği Korosu’nun kon-
seriyle başlayacak. Konser 
19 Nisan saat 20.30’da 
düzenlenecek.Muratpaşa 
Belediyesi Gitar Orkest-
rası’nın sahne alacağı 23 
Nisan Ulusal Egemenlik ve 
Çocuk Bayramı konseri ise 
22 Nisan’da gerçekleşecek. 

Belediye kültür salonun-
daki konser, saat 20.00’de 
başlayacak. Gülşah Kö-
mür’ün solist olduğu kon-
ser Sevcan Tahtacı Çukur 
şefliğinde gerçekleşecek.
Muratpaşa Belediyesi 
ayrıca Türkan Şoray Kültür 
Merkezi’nde bir hafta süre-
cek ‘DJ Kursu’ başlatıyor. 
24-30 Nisan tarihlerinde 
düzenlenecek kurs, 12.00-
16.00 saatleri arasında 
gerçekleşecek. Başlangıç 
seviyesinde düzenlenecek 
kursta Dj’lik eğitimi Murat 
Aydın tarafından verilecek. 
n MURATPAŞA BELE-
DİYESİ/BÜLTEN 

KEPEZ Belediye Başka-
nı Mesut Kocagöz’ün tali-
matıyla Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü yeşil alanlarda 
tadilat ve peyzaj çalışması 
başlattı. Tadilat çalışmala-
rı sırasında vatandaşların 
talepleri de karşılanıyor.  
Kanal Mahallesi’nde 
4743 ile 4745 sokakları 
arasında kalan parka giriş 
rampası yapılması isteği 
de yerine getirildi. Teker-
lekli sandalye kullanan 
bireyler ile bebek arabası 
olan vatandaşlar, yük-
seklik farkından dolayı 
söz konusu yeşil alana 

ulaşmada zorluk yaşı-
yordu. Mahalle sakinleri 
de, Kepez Belediyesine 
yazdıkları bir dilekçeyle 
parka ulaşım sorununun 
çözülmesini talep etti. 
VATANDAŞIN İSTEĞİNE 
HIZLI ÇÖZÜM
Kepez Belediyesi de, 
vatandaşların talebini 
dikkate alarak, parka 
girişi sağlayan merdiveni 
kaldırdı ve yerine kilit 
taşından rampa yaptı. 
Park ve Bahçe Müdür-
lüğü ekiplerince yapımı 
tamamlanan rampa ile te-

kerlekli sandalye kullanan 
bireyler, bebek arabası 
olan vatandaşlar ve yaşlı-
lar kolay bir şekilde parka 
girebilecekler. Müdürlük 
çalışanları, parkın eski-
yen kent mobilyalarını da 
yeniledi. Kanal Mahallesi 
sakinleri de, taleplerinin 
hızlı bir şekilde karşı-
lanmasından ve rampa 
hizmetiyle parka ulaşı-
mı kolaylaştırmasından 
dolayı Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz’e 
teşekkür ettiler.  
n KEPEZ BELEDİYE-
Sİ/BÜLTEN 

ENGELLER KALDIRILDI
Finike Belediye Başkanlığı 
görevine yeniden seçilerek güven 
tazeleyen Mustafa Geyikçi, KUT-
SO Başkanı Fahri Özen ve yönetim 
kurulu üyeleri ile bir araya geldi. 
Başkan Geyikçi’ye yeni dönem için 
hayırlı olsun dileğinde bulunan 
KUTSO Başkanı Özen, önümüzde-
ki süreçte batı 
Antalya ekono-
misini gelişti-
recek projelerle 
ilgili iş birliği 
çalışmalarının 
artarak sürece-
ğini dile getirdi.
Finike Belediyesi 
olarak geçen 5 
yıl boyunca hem 

ilçenin hem de batı Antalya eko-
nomisinin gelişmesi için yaptıkları 
çalışmaların önümüzdeki 5 yıl 
boyunca da artarak süreceğini ifa-
de eden Başkan Mustafa Geyikçi, 
bölge ekonomisinin güçlenmesi 
için en büyük paydaşlarının KUT-
SO olacağını aktardı.   n DHA 

KUTSO’dan Geyikçi’ye ziyaret


